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Z powa2aniem

w imieniu mieszka.ric6w osiedla przy ulicy Bartnlckiej, Letniej i Metalowej proszg
o zainstalowanie progu spowalniaj4cego ruch pojazd6w.

Powyiszy pr6g nale2y umiejscowii w uricy Bartnickiej na wysokosci boiska
wielofukcyinego, z kt6rego korzysta mlodzie2, dzieci i okoliczni mieszkaricy. w
ocenie mojej i mieszkairc6w poprawi lo znacznie bezpieczenstwo os6b
korzystai4cych z boiska.
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